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Referat fotballstyremøte 
 
Møtenummer:  2024-02 
Dato:   27.02.2024 
Tid:   19:30-21.00 
Sted:   Lillesalen, Trondalen 
Innkalt:              Fotballstyret 
Forfall:               Karin 
 

Sakliste:  
Vedtakssaker:  
24-03 - En årlig leiesum fra hvert lag som benytter brakkene vil bli satt for 2024, en sum som 
øremerkes vedlikehold. Fotballeder og daglig leder jobber frem en sum som presenteres for 
lagene det gjelder. En fast dugnadsdag skal også besluttes. 
 
Oppfølgingssaker:  
24-01 - Gjennomgang av protokoll for årsmøte  
24-02 - Gjennomgang av årsberetning 
 
Orienteringssaker:  

- Styreleder 
- Mats Vallestrand er ny ungdomsleder for Robert 
- Jarl tar over som ny dommeransvarlig for Tor Atle 
- Rune ny nestleder for Karin, sekretær-funksjonen i styret utgår 
- Ny lovnorm for idrettslag gjelder fra 1.1.24. Se § 12, 2b. For fotballstyrets del 

innebærer endringen først og fremst   
- Hovedstyrets årsmøte holdes 18.mars kl.18:30. Siste frist for å fremme saker 

er satt til 1.mars. 

- Økonomi 
- Regnskapet for 2024 er nå klart og viser et positivt resultat på 51.432 kroner. 

Egenkapitalen styrkes og viser nå totalt 1.068.820 kroner. 
- For å skape mer eierskap og sikre lett vedlikehold og orden er et forslag å 

sette opp en modell for årsleie, depositum eller andre alternativer. 
- Videreføre Gressvikingen eller ei. Innkalle DL, Sebastian og tidligere 

bidragsytere til et møte for å samle info og se på økonomi. Ansvarlig er Rune. 
- Fotballstyret er involvert i valg av ny utstyrsleverandør, landes i løpet av 

våren/forsommeren. Pål og Rune er med fra fotballstyret. 
- Arrangementskomite 

- Fokus på salg av billetter til årets “Vi gjør om til heisa”. Ansvarlig er Morten.  
- Konseptet med “Hjemmekampen” rundt A-laget fortsetter i 2024. Ansvarlig 

er Grete 
- Sportslig 

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fview.officeapps.live.com%2Fop%2Fview.aspx%3Fsrc%3Dhttps%253A%252F%252Fwww.idrettsforbundet.no%252Fcontentassets%252F16b0f9085a814c55ab2d36bc889bf221%252Flovnorm-for-idrettslag-bokmal.docx%26wdOrigin%3DBROWSELINK&data=05%7C02%7Crune.solbrekke%40solid.no%7C3670ad336c1d4f58e9d508dc376708d4%7C9e753bd214bc42169fa8cb175c2c41f0%7C0%7C0%7C638446162976890485%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=BCMYsQD09j0CH1%2FAR04SAIXjkIWvPXlSOBmIHUMI0gc%3D&reserved=0


- Vi mangler fortsatt keepertrener til ungdomsavdelingen, arbeidet fortsetter. 
Ansvarlig er Magnus. 

- Oppfølgingsmøter for å oppfylle kravene som gjelder kvalitetsklubb vil skje ila 
våren 2024 og veien videre mot re-sertifisering våren 2025. Ansvarlig er 
fotballeder. Han kaller ressurspersonene i klubben til et eget møte om dette. 

- Det er et stadig større fokus blant klubbene i distriktet på fisking av spillere 
og noe vi ønsker GIF sine lag også skal ha fokus på. Ansvarlig er Magnus. 

- Anlegg 
- I dag har styret ansvar for brakkene, en løsning som fungerer dårlig. Dette må 

tildeles èn person som gis myndighet til å delegere arbeidsoppgaver, 
dugnader etc. Fotballstyret ønsker at daglig leder tar dette ansvaret. 

- Annet 
-  

 

Neste styremøte m/møtenummer 2024-03 er mandag 18.mars fra kl.20:00 


